
Fråga 

                         

Fråga till Adam Reuterskiöld 

 

Ekerö kommun äger väldigt lite mark och har redan idag svårt att planera för framtidens 
samhällsbyggnader, anser du Adam Reuterskiöld att det är långsiktigt klokt att sälja av 
centralt placerad mark istället för att se över möjligheten att göra om dem till exempelvis 
tomrättsavgälder? 

När det gäller Tranholmen, kommer grannar att höras inför bygglovet?

För Mälarökoalitionen:

Hanna Svensson, Oppositionsråd (S)


